| performed a computer check through Lexis-Nexis in an attempt o Jocate /

' 7-31-2007:
Thischeck showedal r with an_active Polygraph Examinars license since \G
1078 Iosed Al co v o cvsupnam s sty N The license type showsd himtobea & "
private polygraph examiner. [ performed a check on \ through the LEIN and Secretary of s /
State, which showed 1 to be baorn, 1 and to resw:ie at7 "o s
=

This check also revealed ' _ " -

7-31-2007: | called Rob Moran (Chief of the Homicide Unit at the Wayne County ProsecLtors
Oifice) about this information. Moran siated that he wanted to have a couple of days to research the

law on the aﬁomey/c!ient & polygraph examiner/client privilege in Michigan.
8-8-07: | talked to Moran foday who stated that he believed we could obiain the information from
~e needed for an investigation, through an investigative subpoena, _served on , that

would compel him to appear in Circuit Court and supply us with the information about this suspsct
and the posmbfe confession, and also to provide any fﬂes/records he has relating to this polygraph

. interview. D
16 -~ 8-8-07: | metwith Rob Moran loday at the Pros‘ecutors Office and we presentﬂd our information
17 about this possible lead to Judge Michael Talbot at the Circuit Court. We discussed the information
18  and Judge Talbot approved an Investigafive Subpoena for and his files. | obtained the

19  signed Subpoena for , which was an “order to appear” at the Frank Murphy Hall of Justice
20 (Circuit Court) at E'Ome on 8-16-07'in front of Judge Michae! Talbot.

Consuliing Services Inc.) and his home in”

TR WNE Oweo ﬂG\Lﬂ-[‘.!’%\)p—x

21  B8-9-07: Aftergoingto\ i workplace

22 F , | made phone contact with , who agreed to come to Livonia Pelice Depariment to

23 talk. When irrived, | explained to him the information | had obtained from a witness and
was

24 ~showed him a copy of the Subpoena { had from Judge Taibot at the 3™ circult court.
this, leaning forward and stating that | did not know how serious this is and he

) .-_"‘\,; F: Q}!
Lgu pegan ranting about case law that prohibits him from releasing this type of information, stating that
27  it’s privileged. | explained to! r that even though | have a subpoena for him to appear and
28  produce his records, if he [ f Just simply wanted to cooperate in this case and supply the
29 information, then it would not be necessary to go forward with this investigative subpoena. |
30 reminded’ how serious and heinous the crimes were involving these children and that the
31 families of these victims have been waiting for 30 years for resolution in this case. stated,
that [ didn't understand, that even if he wanted fo help me in this investigation and supply me with

33 ' the information, he could not, because he is bound by law, under the polygrapher, client, privilege. '

34 | asked¥ if it was true tha’r the subject in. question and his attorney are both now daceasad, to :

35  which  stated, J guess you know everything.” - asked to be excused for a few %‘
out to tha lobby area of the police station so he

36  minutes so he could call his attorney? | fook i
‘came back in 1o the Detective Bureau to talk.

37  couldtalk to his attorney. After a few minutes
38 | asked? if a Judge ordered him to release the information he has, and releaved him of his

£ 15 S responSIbmfy under this privilege, or if hls attorney told him it was ckay, does he want to cooperate
40. in this investigation and would he supply investigators the information? said that he would
“absolutely cooperate, 100 percent. After a lﬂngthy conversation & visit with ’ he then told

Fz/r’/&/z/

41

42 me, as he was leaving, that he was going to give me a couple of clues. He told me that the person

43 we were talking about was polygraphed by the Michigan State Police, about the Oakland County-
said |

44- " - Child Killings, at the height of the investigation in the 70's,
that as far as he knew this subject did not have an attomey at the fime he was polygraphed by MSP,

45
46 | asked if he had the records of this, to which he stated that he does not have files from the -, _,
47. - 70’s. - also told me that the State Police Examiner that conducted the polygraph, . J‘é%

was not the normal examiner at that time that was doing most of the .

notygraphs for the Task Force and ! r stated that this
S %arttcular examiner had cleared another suspect ina drffereﬂt case after that, that later failed thear
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axplained that when

: yee =y
1 - private polygraphs with him gvolvmg the same type of crime. /
this subject’s attorney brought him in for a private polygraph, Tt was about a compzezefy separate

2
2 srime that the subject had been involved In, after
5 stated further that this person made the statements (confe:.sed)
5  about the OCCK case,  du during the pre-pol stioning portion of this polygraph. 1asked
6. if the subject and his attorney are in- fact deceased, to which, he stated that he could not tell
7  me that without constiting his attorney first, nor could he give me the[r names. | asked} rifl
then said that he would-

8  ran afew names by him would he telt me if it were the right subject. *
9——have-te-think-a litle-bit- aboutthe-name;butthat he wag-sure he couid come up with it and that it

ut that he was-sure e cC
10 wouldn’ take too much for him o get it for me, as if indicating that maybe he does have records of
- asked me several timaes where | got this information, adding that ne believe

11 this.
12 anyways [ told . that | was not at liberty to. give him thatinformation. ..___. asked me
13 questions about conﬂdenuahty, if he were to supply me with information and asked about this getting
14 tothe media. | explained that we can keep him confidential and even discussed some type of
15 immunity. at one point, expressed concerns he has about the suspe
A.P.A. Rob Moran’s

16 filing a lawsuit against him for releasing the suspect’s name. | gave’
17  name and phone number for his attorney to contact. At no time during this interview did
18  indicate that the information about him taking a pre-polygraph confession from a suspect in the

- 19  OCCK-case 30 years ago, never happened. Actually, ' reaction to what | had learned and }{- .
20  the seriousness of how he was treating this, would indicate that this did in fact oceur. The interview )4-\

21  was terminated. ,
22 .811-07: .. . r called my cellphone today and asked me for A.P.A. Rob Moran’s cell

23 number, so his attorney (James Fainberg) could make contact with the prosecutor. During our

24 conversation, | asked .. if | ran a couple of possible suspect names by him, would he tell me i
25 | was right, fo which he stated he would try, but wasn't sure if he would remember. |then told him a
L “couple of names, one ata time, to which he stated that none of them sounded f amlliar This 4

i ( sonversation was terminated shortly after this.

28  8-14-07: | conducted a phone interview today with . ., confirmed to be the Polygraph .
29  Examinerin California. The story ‘elayed to me during th=s m’rerwew was almost exactly the

30 story that had been relayed to me by Cathy Broad (King). told me, told him that the
31 possible suspect in the OCCK case, not only confessed to the murder of Timothy King to him in the
32 late 1970's, but that he ¢ had the po!ygraph charts and would show them fo him the next

33  time they got together (Indlcahng that he doss in-fact have records of this incident in his office from
nad said to me about not being sure If he could

34 thelate 70's). Whenltold ! . what’
oscame upset and stated that the way rwas

35  remember the name of the suspect, i
36 talking to him about it, was as If he knew for certain who this suspect was. v further stated that

37 being a Polygraph Examiner himseif, he was sure had a logbook of all the porygraphs he

38 . hasever conducted e
39 8—@?’”‘05% ad joumed Uh‘tl! 8-24-07 @ 2:00pm. The defense attorney for .James
egarding the Polygrapher/Client & Attorney Client privilege in

40  Feinberg wanied time to file mofio
41" Michigan. Prosscutor Moran will file motions showing that under the law, the name of the person
42 pgl)&gf_pbﬂd_ﬁngtpﬂm@gm%% Moran will also show that the only privileged information,

43 Is communications made between the aftorney/polygrapher and the ciient.

44_ 8-24-07: Prior to the motrons being heard on the record today, Judge Talbot called all involved that
45" were In the courtroom, i bers for a meeting. The prosecutions response to the defense
46 motion was discussed. Judge Talbot did not want.to make a ruling today, but did say that he '
47  believed that the prosecutoris right in this case and that all the case law regarding the _

48  polygrapher/client privilege that was presented by the defensé In their motion, only relates to
o nrtVJJeged communications between the two. Judge Talbet stated that he did not believe that just

3 Jiving the name of the client is included in that communication. - attomey; Feinberg

T
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" 70w be heard in front of Judge Timothy Kenny.

- making his decision. He told
" he does not see that the name &lone is protected under any case law. Judge Kenny told Mr.

~will seta hearing within a few days, at which time, Feinberg's client

requestad a couple of weeks fo look at the case law that APA Moran had presente that Feinberg
could respond. The Judge agreed and the mot;on Was aNCIlgu_rned again ugtil 8-17-07., The case will
A

8-24-07: ** (Identified fhe deceased attornay today that represented the suspect brought to ;Q

MNSN™ for a polygraph) | was reviewing the defense motion today in Judge Talbot’s
chambers and observed that Mr. Fienberg had included the namé of the deceased aﬁomey in his 98 4"
written motion. The attomeys name is Jane Burgess. . /\
8-27-07: ** (I identifiad attornay Jane Burgess today) *** | "Googled” the_.name.Jane Bu rgess e fz\\

and located a firm in Detroit connected to her name, called Burgess and Burgess. This check
showed the firm to be located at 535 Griswold in Detroit. | performed a check thru the LeXis-Nexis
computer database using the name Jane Burgess and the address from the law firm-and located a
Jane Burgess that used fo be part of this firm and show’s now to be deceased. The resulis showed
that she had passed away apprommatnly 10 years ago. This matches the information from

that the attorney of the possible suspect in the OCCK case is now dead. The Burgess & Burgess
law firm is now operated by what appears 1o be Jane Burgess’s husband (Lawrence) and son

(David).
9-17-07: We metin front of Judga Kenny today on this matier, Judge Kenny stated that he has

been reading the motions and responses and researching case law, but request 2 weeks before
s attorney (James Feinberg) that from what he has read so far

Feinberg that he has until S 7 to file any other motions in this matter prior to his
ruling on October 1%, 2007. A.P.A. Rob Moran was present on my behalf and agreed to the final 2

1 —
week, adjournment. Judge Kenny added that he is requesting this adjournment because it is a 30~
year-old case, a fot of people will be reviewing his decision, so he wants fo thoroughly research and

r?w—me law first. - :
01-07:  **¥ ( James Feinberg gave 2 more c}ues today, that might assist in identifying the
suspecﬁ “While he was discussing the case with Judge Timothy Kenny) ** We appeared in

front of Judge Kenny foday, at which time the prosecutor (Rob Moran) & defenss attorney (James
Feinberg) put their arguments on the record. Judge Kenny discussed his opinion on the matter,
based on the case law he has read regarding this issue. After the judge put some of his thoughts on
the record, regarding this ISS}L@/H’E"STEHQQ that he is going to think about it this week and make his
ruling in the courtroom on Qttober 9™ 2007. While Feinberg was making his argument, he supplied
me with two more clues-about the person that possibly confessed to the Oakland County Child
Kiliings in the presence of his client, | r and his attorney (Jane Burgess). Feinberg

explained thatin 1977, attorney Jane Burgess brought her client to - r to be polygraphed
on a separate Criminal Sexual Conduct (CSC) charge: ‘He went on {o say that this person came to

herin 1977, believing that he was about to-be charged with CSC. She brought him for a privaie
polygraph with and during the pre-polygraph interview, he confessed to the child killings. ?ﬁ\"
Feinberg explained that this person was told it was okay to do so because he was protected under -;4\

the attorney client privilege and important for the polygraph that he was preparing to take.

10-09-07: ***(Judge Kenney made his ruling on the motions today in our favor} *** We
appeared in front of Judge Kenny today to hear his ruling on the motions by Fﬂrnberg Judge Kenny
ruled in favor of the prosecution today, stafing that Mr. Feinberg’s client would have to supply the
name of the person who confessed to his client, but not any-of the files or other privileged

- communications. Judge Kenny told Feinberg that he (Feinberg) has a couple of days fo request a

“Stay” with the Michigan Court of Appeals and that his court clerk would supply Feinberg with the
court transcripts from these motions to allow him fo file. The Judge indicated that the court of

appeals would rule on this “Stay” within approximately 3 weeks;l If the “Stay” is denied, the Judge
, will take the stand and
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be-compelled by Judge Kenny to give the name of the person who confessed. Moran told me that if

uses to give the name at that point, he would be held in jail, in Contempt of Court.

attorney James

«__10-29-07; ~Rob Moran informed me.tgd,a;,__ﬁw_at he received a call from
. Feinberg, who told Rob that his clienid _remember the neme of the person that confessedito /s~ -
him back in the 70’s about the kiliings. Feinberg told Moran that if he (Moran) would agree to put 4:"‘“7%

this on an Affidavit, then they could all avold all of these court proceedings. Rob & | discussed this fl\C

and agreed that nows the name and that Feinberg is bluffing. We agreed that Rob would VZ) /qu
_call their biuif. Moran called Feinberg back and told him that we are bringing I” """ = 7 7in frem L/{ e

California to testify at 12:00 noon on Nov. 12", 2007 and that his cliéntcan take the stand, unoér / G

oath and say his doesn’t remember the name, whrch is opposrte of what ( is prepared to testify

to. Feinberg stated thathe is going to go ahead with the appeal then. Moran told him that he would K

see him m court.

*** (Met with D/Sgt. Cz‘ray with The M;chlgan Stme Police today and briefed them on

11-05-07:

this lead into Busch & Greene) ** | met with Garry Gray & Dave Robertson (MSP) today and

filled them in on the details of the entire lead that | had developed into Busch & Greene. The Livonia
Chief (Stevenson) had called MSP several weeks earlier to let them know that we have developed & .
pOSSIbJe lead in the King murder. MSP was encouraged today about the potential of this lead and

were gomg to submit thelr list of people polygraphed in the late 1970’s to their intelligence unit in
Lansing, in an attempt to narrow down the list of potential suspects for us. They will iry to determine
from the list submitied, which suspects are now deceased, which ones were later charged with CSC

and in which county in the metro area and, if possible, who had an attorney named Jane Burgess. ¢

R

11-06-07: A.P.A. Rob Moran received a packet today from the Michigan Court of Appeals th_a‘[ -

contained the' rr;ot.ion (emergency request for a “stay”) filed by Attorney Feinberg in his cllent

; behalf, Moran was notified that he had until noon on 11-07-2007 to file his response to

___this motion with the Michigan Court of Appeals.

f;,, 11-12-07: **(The Michigan Court of Appeals denied Feinberg’s emergency request for a

“stay” today) *** A.P.A. Rob Moran called me today and informed me that the Michigan Court of

27
28  Appeals denied all of Attorney Feinberg’s motions and the emergency request for a “stay.” Moran
29  statedthat he would talk to Feinberg and arrange for him to bring | *in to testify, next
30  week, under oath, about the name of the person possibly involved in the Oakland County Child
31 .. Killings. This is a huge victory for our investigation and the families of the victims in this case. Rob
32 Moran asked me to arrange for ¢ to come to Michigan next week and testify about what
33 _ originally told him when " disclosed this information to him at the polygraph
34 examiners convention many months ago. We are also going to bring MSP's entire list of those
35 suspects polygraphed in thé 1970’s, to the investigative subpoena next week in case Thasa
36  “problem remembering the name.” £, _
37 -11-12-07: quke with [ foday and he agreed to fly into Detrm on either Sunday
38  Novemnber 18" or Monday November 19™, to testzfy, depending on what date Moran schedulgs the.
39  hearing for.
40  11-13-07: Barry King called me today, after hearing the news from his daug"ter (Cathy Krng) about
41 the Court of Appeals ruling on miation. [ brought Mr. King up to speed on this lead and
42 how it developed to this point. Mr. King, being an attorney himself, asked about the fitle of the case
43 - as it went 1o the Michigan Court of Appeals. After talking to A.P.A. Moran, | informed Mr. King that
44 the case was heard in front of a 3, judge panel at the Court of Appeals, led by Judge Curtis Wilder
45  out of Washtenaw County Michigan,” The case was titled, In the matter of the investigation into the a
46 homicide of Timothy King. | relayed to Mr. King that the entire case at the Court of Appeals has :! P
47  been suppressed by the Court of Appeals, to keep.it confidential. *** (The court of appeals Cree ,Lf' .
“~ _ agreeing to suppress this cass, is another huge victory for us, in trying to keep the O'rfrg.e ALE: Lapiads
- 1formation from the medla while we mvestlgate further) ¥ - g, i
, _ _ calls e
P
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1 11-13-07: | talked to Moran this evening. He stated that the hearing (Investigative Subpoena)
2. would be held Monday, November 19" at 2:00pm in the conference room, on the 12" floor of the
v %‘ ‘Nayne County: Prosecutors office. Moran said that we will take testimony from witness
= " ~rst and then we will get our opportunity to question -under dath. Garry Gray (MSF)
5 &1 will both be present in the room and will ask questions of’ , along with the prosecutor.
“if

11-14-07: | confirmed our hearing date today with ' ) who then “booked” his flight to Michigan 7_

7  for Sunday November 18", to testify the following day.
—8—11=19-07:—*{Investigative-Subpoenaomi—
9  investigative subpoena today on | at the Wayne County Prosecutors office. Prior 1o
10 takingto . . ‘onthe record,” we had him sit in the waiting area where ' and his attorney,
11 James Feinberg were waiting so they could see ihat { aad in-fact arrived from Galifornia to tell

12 his side of the story under oath. . ~ rwas swornin ¢ i i

13

14 ~ B

15 R

16 , :

1%

18 't o : . We took
19 * testimony next. o
20" 11-19-07: ~*** (Investigative Subpoena on _ :today) *** The Investigative Subpoena
21  hearing was held on | (s " today at the Wayne County Prosecutors Office. Just prioro

22 going on the record, attorney James Feinberg, indicated that his client would like to talk off
23  the record first. Feinberg stated thatt ™. ' would be willing to cooperate with us, but would
24  need to look at some state police polygraph files to refresh his memory about the name of the

2% . person that had confessed to him 30 years ago, indicating that he does not remember the name. |

; L__}spoke up and stated, “let me get this straight you remember the name of the dead

27 attomey that represented this suspect 30 years ago, but don't remember the name of the suspect.”
28 started fo say, “well;” when Mr. Feinberg cut him off and stated that r did work
29 forthat attorney over the years, so he remembers the name. Mr. Feinberg, then stated that if we

30  could gst the polygraph records to a certain location, he would allow his client to meet with

31 investigators and go through the polygraph files o try 1o determine the name of this suspect that

32  confessed to him. Rob Moran asked to speak to the investigators outside the room. Moran stated
33  thatif we can accommodate ! . and get those files, this could be a better opportunity for

34 investigators to sit with ' sr and not only get the riame, but be able to ask him questions about
35  the validity of the confession given to him. This would also allow \ ¢ an opporiunity to “save

36 face,” which is what we believe ris trying fo-do by cooperating with Investigators off the

37  record now. This can possibly now be a “win-win” for both sides. We all went back into the room -
38  and Moran advised Mr. Feinberg that we would be willing to work with r, off the record,
39 but that we would need a few days to get the.old files together. Mr. Feinberg, told us to give him a
40  call about when and where k -should meet us. As the meeting was being adjourned, Mr.

41 indicated that he thought that the suspect had been polygraphed by the taskforce on the
42  OCCK case, either in Flint, Michigan, or by an MSP examiner from the Flint area. also

43 stated that he thought the examiners name might have been “Cabbott.” 7 also took a look at
14 the list that Garry Gray & Dave Robertson had brought with them, that contained approximately 80

15  names of people that had been polygraphed by the task force between 1976-1978: 1 stated
16 that he did not recognize any of those names. The way this hearing turned out today was a victory,

{7 because if we would have gone on the record, we might have only obtained the name of the :
18  suspect. Bymestingwitht r without Feinberg present, we may have an opporiunity fo ask
19 further questions and glean more information. _

/ ' o .
Pl Gy

- today)**—We-conductedthe
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- 11-27-07: Garry located Cabot’s old files at the Flint MS

b

27
28

4y

" examiner. Tim iold me thatt

Church in Hazel Park. —_.

__| The other Cabot polygraph

ake some calls to the different MSP locations where old polygraph

records might be stored. He indicated that it might take a week or s0 to get all the files to a central
‘ocation. | called Livona PD polygraph operator Tim Larion, who keeps a current list of Michigan
polygraph examiners and-asked him if there is a “Cabot” on that list that may be a retired MSP.
here is a private polygraph éxaminer in the Flushing, Michigan area
named Ralph Cabot, but there is no indication if he was retired from MSP. - . '

11-21-07: | spoke with Garry Gray this morning and gave him the nams Ralph Cabot as possibly
{ the possible OCCK suspect 30 years ago. Garry —

was going to call some. of the older MSP ex'am‘iz_]ers and run the name, “Cabot” by them.

14-21-07: We had a meeting today at the MSP Mstro North Post, 10 discuss the new information
that has been developed in the past couple of weeks, regarding the polygraph examiner and the
connection between Ted Lamborgine & Ted Miller. Present at the meeting, along with me, were
Garry Gray & Dave Robertson (MSP) and John Ouslett & Jason Bolinger (FBI). Garry started the
meeting by stating that he has confirmed thet Ralph Cabot was in facta polygraph examiner for the
Michigan State Police in the 1970’s, worked ot of the Flint, Michigan post. Garry said that Cabot
retired from MSP in 1980. This matches what » told us yesterday about the examiner from
MSP. This should agsist us in narrowing down the identity of the suspect who confessed to

Garry said that he learned that all the old polygraph files from the OCCK case have been kept and
they are stored at the MSP post.in Northville. Garry also stated that there are over 500 polygraph
files and in no particular order. We discussed the fact that there is a possibility that this person

could be connected to Lamborgine.

11-26-07: | talked to Garry Gray (MSP) to

search for the suspect that confessed fo .. ..
examiner Ralph Cabot's old files. His files could possibl

was assigned and conducted polygraph in the 1970's.

Garry Gray (MSP) began tom

day about going thru the old MSP péfygraph files to
. Garry is In the process of trying to locate
y be at the MSP Flint post, where he (Cabot)

P post today. He and Dave & | are driving
there, tommorow to go through them. This file contains all the open homicide polygraph files that
Cabot conducied in the 1970’s and 80's before he retired. _

11-28-07: *** (Flint MSP Post today to review Cabot’s old polygraph files) *** Garry Gray,
Dave Roberison (MSP) & | went to the MSP Flint Post today to ook thru the old polygraph files from
homicide cases that MSP Examiner, Ralph Cabot had done in the late 1970's — early 1980’s. We
went thru approximatsly 45-50 files of polygraphs Cabot did relating to homicide cases during those
years, but only 2 file jackets rslated to the Oakland County Child Killings. The first file jacket was a
subject that Cabot polygraphed for the Task Force in regards to the child killings, on 10-8-1879,
named F 2. This polygraph file showed (fobea
pedophile that divorced in 1875, had been married, with two young boys. This polygraph file
showed that ! worked as a childrens bus driver for a Baptist church in Genesee County in
1977 and was involved in multiple CSC’s In that'county in 1977. A report in the polygraph file stated
that | « was from the Detroit area, had lived in Rochester and aitended Calvary Baptist '
.was polygraphed by Cabot in regards to the child killings,

When we arrived back at the MSP Metro North Post, we pulied tip# 17153 on from the tip
files. There was no indication, that 1 ~ad been arrested and/or officially charged with any
CSC in 1977-78 timeframe, like * . rhad indicated about the subject that confessed to him about
the killings, nor was there any indication this subject was deceased. This tip file did state that
J liked young boys and young girls. This tip was stamped CLOSED by the Task Force after

file we found at the Flint post that was related to the Oakland County

Child Killing's contained 2 polygraphs, both of which were requested by Detective Loum Doan from
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Southfield Police Deparimént. The first polygraph was administered on a subject named Busch,
Examiner, Cabot administered this polygraph on 1-28-

1
2 Christopher Brian, -
{ (@ 1977 in regards fo the Stebbins abduction/ murder. Cabot's report indicated that based on the
4 analysis of the examination, ™ > *° T T T ~+ The date and
5 r had indicated about the possible suspect, taking
.6
-
8

results of this test, matches what
a State Palice Polygraph in regards to the OCCK cass, at the “height” of the investigation. In

Cabot's pre-test notes from the interview of Busch, it states that he (Busch) had discussed with his

associate (Greg Graene) fantasies he has about “liking tying up some kid.” Busch admiited to Cabot
——9——thathe has-had~affairs™with-young-boys-and-that-he-has-a-sexual-problemybut-denied having-any
involvement in the Stebbins case, Busch also told Cabot that he has a poor relationship with his
11  father and that he can talk easier to his mother. Busch told Cabot, that he flew back from England to
12 Metro Airport and arrived February 14% 1976. Busch went on to say that he didn’t remember where
13 he was for a few days after he retumed from England, but believed he had stayed a few days at his
14  parents home in Birmingham, Michigan bsfore going back up north. The notes indicate that he went
15 up to the Hillman, Sanford area of northern Michigan. .

16 The second polygraph contained:in the Busch polygraph file, was that of'_Busch’s associate,
1 . The test on this subject was administered 2-1-

17  Greene, Gregory Woodard, : niste ;
18 1977 in regards to the Stebbins abduction/murder. Cabot's report indicated that based on the .

19  analysis of the examination, t , o _ . ~ Cabot's notes
20 from the pre-test interview indicated that Greene had just recently returned to Michigan (2-14-1976),
21 & i B o N

. ' : Sl . Cabot's notes showed that Greene had been

23  arrested for CSC, 1% degree. When Cabot asked Greene, what kind of person would have done this
24 to Stebbins, Greene stated, “someone that knew the kid and killed him to keep it quiet,” then stated
“or it was a one time thing.” Cabot asked Greene, what should happen 1o the person that committed
("‘ . this crime, if he is caught, to which Greene stated,” that it depends on the person.” Greene aiso
(_“ ndicated to Cabot that he had hurt 2 boys in California in the past while threatening them not to say

=y

28  anything after he molested them.

29  While back at the MSP Metro North Post, we also pulled the tips on Busch & Greene. Busch had
s 360 & 1035 called into the task force on him in 1976-77. Greene had 3 tips called in on him in

30 tip#
31 . 1976-77. Tip #'s 370, 9368 & 14753. A few of these tips called in on Busch & Greene are very early
32 oninthe original investigation considering the over 20,000 tips called in during that time.
33 We were unable fo locate tip #369 for Busch, but found fip #1035. This tip had a nots that stated -
34  that Busch was currently under indictment for sexual misconduct charges. This tip was called in on

35  3-20-1977. On the second page of this tip, was a note that stated Busch was cleared on tip#369;
_ _ 1. Another note stated that Busch was deceased

36 el .
after committing suicide on November 20" 1978, stating that the home was checked, but it does not

38  say what home or what focation. Both of these entries match what had told me about the

person that confessed to him being charged with CSC at the "hei%ht of the investigation” and was

35

40 now deceased. Another tip was called in on Busch on August 137, 1977, from a Sheriff In Presque

41 |sle County, Michigan. Sheriff Duane Badder gave the following information to the task force, but it -
his info. 1t showed Busch to have an address at-

42 . appears that a tip number was not issued on t
' : A note on this tip stated that Busch was being held in

Presque Isle County on 3" Degree sexual offense charges and was picked up.at his cottage on Ess
Lake in Montmorency County, Michigan. Busch's Parole Officer gave info that Busch is supposedly

46 - involved in a pornography ring. i - N _
47 We found 3 tips that were called into the task force on Gre‘g Greenea during the original
48  investigation in the 1970’s, which were tip #'s 370, 9368 & 14753. We were unable to locate tip#

(' 370, but did find tip#’s 0368 & 14753, The front of #9368 had.only the name Gregory Woodard
So\ggrareene, with an address at ¢ - . This tip also showed a brown 1974
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© 2-13-1978. This tip showed the sa

Chevrolet, M. lic. #- 3 connecied to Greene. The only other information on this tip-sheet
showed that Greene was cleared on tip# 370, I ' ‘

ask force member from Southfield PD (Detective Lourn Doan) on
me address for Greene and the brown Chevrolet vehicle, both.on
i t but indicated that it is a Chevy van. There is also a note that Greene was in
Jackson Prison at the time this tip was submitted by Doan in 1978, It shows Christopher Busch

listed as his associate, but does not state how they know gach other. Doan wrote the following
handwritten notes in the details section on the front of thig tip shest on Greene: “Subject Previously

Tip #14753, was written up by a t

b

- necessary. Greene was arrested prior to the

investigated for Stebbins & Mihalic tip#369. { 1. Subject matches last
composite & fits profile given by crime historian. Was sent 10 Jackson Prison on 8-17-1977. Outon
Bond 1l then. Arrest Flint PD, CSC 1. California arrested him for 50 counts of CSC 1* Degree and
released him.  He then came back to Michigan.”
The notes then say on 2-14-78, officer’s

The notes they say “drove Blue,” then nothing after that.
f the Genasee County Probation Department who

contacted subjecis Probation Officer Dave Witter 0
time he was arrested for CSC 1, January 26",

stated that Greene was in the County Jalil from the :
1977, till he was sent to Jackson Prison. This was confirmed with the PD, the notes say, (Cleared).
Detective Doan from Southfield was the Detective that requested the MSP polygraphs of Busch and

Greehe, during the Siebbins, Mihalic case. ! . e ‘
1, so'it does not appear they were polygraphed again in the King case, or would it have been
King disappearance and it appears as if he was sfifl in

custody (not confirmed yet) during the disappearance. Busch was also arrested prior to the King
disappearance. Busch, on the other hand, was arrested on 1-28-77,2-28-77 ,3-3-77 & 3-4-77, all of
which appear to be muttiple CSC 3™ Degree cases in different counties in Michigan. Due fo the fact
they.were CSC 3" Degree cases and that he had an atiormey (Possibly Jane Burgess) at that time
he may have possibly been out on bond at the time of the King murder. (Later it was confirmed to

having been out on bond during the King abduction/murder).
11-28-07: | ran a CCH (criminal history) on Gregory Greene, which showed

wean w1 s £ WS 18

, it appears Greene left Michigan in 1970 and went to California where he was

t ’ _ r. Documents show, Greene
v = ; T ; and he made his way back to Michigan. He told MSP
Polygraph Examiner Cabot that he arrived in Flint Michigan on 2-14-1976. This is a day prior to

far, in any of this documentation have [ found the connection

Stebbins being abducted. Nowhere so
hetween Busch and Greene, or how they knew or et each other. They are simpiy listed as

associates of one another, so far. )
11-29-07: | performed a check today thru Oakland County Government, on-line database for
Christopher Busch, and located his Circuit Court file from 1977, archived. This response showed

court docket # 1977-032312-FY.

11-29-07: Onmy way home tonight,~  _ - called me wanting to know if we could get
togethsr on Friday (The following day) fo look at the polygraph files from Examiner Cabot at MSP. |
told " that we still needed to gather any polygraph files Cabot might have conducted at the
Northville post in regards o the child killings. - ! told me that he didn’t think that was necessary
because he was fairly certain, the polygraph test had been conducted, by Cabot in Flint. [ told

| “c’'mon you remember the name of the dead aftornay (Jane Burgess) that
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1- -+ representad this guy, you remember the name of the examiner and where the MSP exam took
.2 place, you remember that you polygraphed him at the height of the investigation on CSC charges

¢ /& and you.know the subject is now deceased, but you don't know his name? 3r responded with
- % - the fact that he doesn't remember the name. [asked if. he.remembers approximately when
5  this subject died, to which’ 'paused then stated that, he died not too long after | had
polygraphed him, stating further that the guy killed himself. This maiches Christopher Busch, who

6
7 Cabot pelygraphed in January of 1977 on CSC charges out of the 6™ Circuit in Pontiac, and
8  committed suicide in 1978. (I am still trying to confirm that Jane Burgess was Christopher Busch's
-~ 9—Attomey)—tasked-how-he-knows-that-the-subject-committed-suicide in-1978. r told-me-that -
10 he was discussing Christopher Busch with Burgess, aiter he had polygraphed him, wondering /“
11 . ____rwas)what happened to the guy, and Jane Burgess fold that he didn't haveto
12 worry about it, because the guy killed himself. Arrangements were made to meet with v at i

13 the MSP Metro North Post the following day, Friday 11-30-07 @ 1:30pm. X
14 11-30-07: ***(interviewed private polygraph examiner P :today) ** Garry & |
15  interviewed! *foday in regards to his information about a person that was polygraphed
16 by MSP Examiner Cabot & by “in 1977. We interviewed ' -at the MSP Metro North

17  Postin Oak Park. Dave Robertson (MSP) video tape-recorded this interview. During the interview,

18  we showed! Cabot's polygraph file that contained the MSP polygraphs of Busch & Greene in
looked at the two names (Busch &

19 1977, in regards to the Stebbins abduction/murder.

20  Greene) but did not recognize either one. When' " began fo read the report Cabot wrote on

21 Christopher Busch's polygraph, r stated that this looks familiar fo him. was talking
also

22 about the statement from Busch that he had been in England in February of 1877.
23  recognized some of Cabot's notes, when Busch was talking about his parents living in Birmingham

24 and him going to a place in northern Michigan at that time. was also familiar with the fact

25  that he remembers that, this person committed suicide in 1978. “stated that he cannot

?7  remember the name, but this Busch subject sounds like the guy, based on what we were showing.
L S( -y aim. It appears that ! was trying to point us in the right direction, without actually identifying

28" the suspect himself, or supplying investigators with the inférmation, to protect himself from the

29 possibility of being sued by the suspect's family. See MSP’s report and tape for further details.

30  11-30-07: Christopher Busch’s Criminal History showed t _ )
al: A . | performed an on-line checked of the

32 Oakland County Court database for Christopher Busch, and !ocate}d his court docket # from his case
33 in 1977. The case was heard in front of Judge McDonald of the 6™ Circuit Court.

12-06-07: | called the Oakland County Prosecutors Office records section today and ordered a

34

35 copy of the Circuit Court file on Christoptier Busch, faxed to me at LPD. This file is the CSC 3
36  Degree case he was arrested for, by MSP on 2-28-1977. This.case was adjudicated in the 67
37  Circuit Court, in front of Judge McDonald on 7-29-1977. The Criminal Historyt ™~ ’
38 ' ‘

29 ;

40  12-06-07: |called the Montmorency County Sherifi's Dept. today and reqi._lested a copy of their

41 entire file on Christopher Busch. His Criminal History shows t 7 o
42 This may also be the county he was in when he committed suicide. | requested any

43 and all paperwork they could find on Busch to be faxed to me at LPD.
12-06-07: | received a packet of faxed informatitn today from Montmorency County Sheriff's Dept.

44

45 -regarding Christopher Busch. The Dispatcher that faxed it to me (Amanda), called me and stated
46 that she chacked the basement at their department, but could only locate the “booking packet” on
47  Busch. In this packst was a “Jail inmate Record"” that showed that Busch was arrested by their

4R agency on 3-3-1977 for 1% Degree Criminal Sexual Conduct. It showed that the crime took place in
. Atlanta, Michigan. Busch gave the following informatioft to the "booking” Officer: Christopher Brian
>0 \gs3usch, 1 . in Pontiac, Michigan, with a current address at !
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i. It shows a previous addressat7 1. This also

1
.2 shows that Busch is the manager of a restaurant in Alma calied the “Scotsman,” which Is located at
i z— 315 E. Superior 8t. Alma, Michigan. This maiches what Busch told Polygraph Examiner Cabot
3 rm - (MSP) in January 1977 during the pre-polygraph-interview of Busch. During that interview with - .~
.5 Cabot, 2 months earlier, when Busch was polygraphed about Stebbins, Busch told Cabot that he
6 . had an associate’s degree from Northwood Institute in hotel restaurant management-and currently -
7  managed the “Scotsman” restaurant in Alma, Michigan. _ :
8  This packet of documents from Montmorency County Sheriff's, indicate that Busch was arrested 3-
9 3-1977, case ¥ 0695-77and that he was issued Montmorancy County inmate # M-U0027. 1T shows
10  that Busch had two previous arrests in Ithica County & Genesee County, Michigan. This maiches
11 his CCH that shows ¢ s @ :
13 It appears that Busch was arraigned the following day, March 4™ 1977 in the 88™ District Court,
14 Atlanta, Michigan, in front of a magistrate, on 1% Degree CSC, who set a $10,000.00 bond.

15  Paperwork in this packet indicates that Busch was released on March 4™, 1977, after his
16.  arraignment. His father, 1 posted a cash bond for Christopher’s release.

17  *** (Found the supplemental report on Busch being at Ess Lake with two minors; March

18 19" 1977. Tim King was missing at this time) *** While | was going thru this information from
19  Montmorency County, | found a supplemental report written by a Sheriff's Department employes,

20 named Charloite Pelham, on March 24" 1977. In this report, Pelham writes that she received an
anenymous phone call at the sheriff's dept. on March 19™ 1977. Awoman caller (middle-aged) was

2

22 asking to speak to a person that | detenmined later was a detective at that time in Monitmorency

23  named Junior Brandenburg. Petham told this woman-she would take a message. The woman caller
24 stated, “No, by then it would be too late and that she had to talk fo Junior. Pelham indicated that

77 anything she told her would be kept confidential at which time, the woman spoke with someone in

L/ he background and agreed to give Pelham the information. The woman said they did not want to Thasak .l
2h/ get involved and would not leave her name or number. This woman caller then told Pelham that e
28  Christopher Busch was in town with two minors. Pelham asked the woman where she had seen "
29  them? The caller spoke to someone in the background again and said that she could not tell - N Y
Pelham that. Pelham toid the caller how important this would be to enable the Sheriff's Dept. to find

30

31 him. Pelham could here the caller talking to the person in the background, saying, “Why did you

32 have me call them at all, if | can't tell them enough to help them?” She then told Pelharn in an angry
33 voice,“1 am sorry I-can’t tell you more, but | would if | could!” Pelham then told the caller that if she

34 changed her mind, to call right away. The woman caller then said, “ All | can say is go to his place
35 on Ess Lake and just please check it outl!" Pelham stated that the woman seemed sober and was
36 very serious about what she had just told Pelham. *** See this supplemental repori in Busch file

37 for details. ¥** _ - _
38-  The day this call was received by Montmorency County Sheriff’s, Timothy King was still

39  missing. There was no indication in this report, or the file they faxed me on Busch, whether or not
40  anyone followed up on this call or went to Ess Lake to check on this. It appears Busch was out on
41 bond-at this time. Timothy King was taken from Maple Rd (15 Mile) near Woodward Ave. on March
42 16" 1977 and found in Livonia on March 22, 1977. Busch's parents lived on )

13 near Maple Rd. (15 Mile & Cranbrook) at that time, Just 2 miles from where King was abducted.

14 I also found a newspaper obituary in this packet from Montmorency County Sheriff’s, about
{5  Christopher Busch’s death and the funeral arrangements. This obituary stated that Christopher

6" Brian Busch, died November 19", 1978. It said that he was the son of”
F7 brother of . The funeral was at The Bell Chapel of the William

R Hamilton Funeral home on Maple Rd. in Birmingham, Michigan.

o
‘g’
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There were 2 Circuit Court Probation orders contained in this packet of info about Christopher

.

1
.2 Busch. The first one was signed by Judge David Dewitt, from Midland County in reference to
(,(_r;. 3usch's arrest there on 3-4-77 for CSC 3™ Degree. Busch received 3 years probation, fines & costs.
“%.-The secorid order was from Judge Phillip Glennie from: Montmorency Countyyreferénce to Busch's
5 arreston 3-3-77 for CSC 1% Degree. It appears that this charge was reduced fo a CSC 3™ Degree .
6  and Busch received 3 years probation. This judge added a seventh condition to Busch's probation
7 order which included him not be able to associate with any individuals under the age of 16. This
8  order was signed September 8, 1978. Busch committed suicide November 1978. _
g == I{is nteresting that when Busch & Greene were brought in fo be polygraphed by MSF on =
10  Stebbins, during the pre-polygraph interview, they both independently tell Gabot that they don't really
11 remember all the details of what they did or where they went after arriving back in Michigan, but they
12 both state they arrived in Michigan February 14™ 1976. The newspapers had originaily reported .
13 Stebbins was abducied on February 13", 1976, but later corrected the date to February 15", 19786,
14  Buseh told Cabot tHat he arrived back in Detoit from a trip to England, Feb. 14", 1976. He said that
15  he thinks he may have stayed a day or two at his parents in Birmingham, before going up norih to

Hillman or Sanford. Hillman is where the cottage is on Ess Lake in Montmorency County. Greene

17  told Cabot that he was released from the mental institution in California in January of 1976 and
aftived back in Flint, Michigan on February 1 4™ 1976, it-appears as if they may have been tryingto

18

19 - get there story straight for their alibi on when they both arrived in Michigan; but might have screwed

20 it up because the media reported the abduction of Stebbins on the wrong date. They are listedin -

21  the original tips as associates, they told Cabot they are associates, they were polygraphed together,
22 put | have not made the connection yet and there is nothing that indicates anywhere, how they knew
23 each other or met each other. Both Busch & Greene both told Cabot that they arrived in Michigan 2-
24 14-1978, even though one supposedly came from California after 5 years and the other had arrived

25  after being in England. _ _
( ~ Also during this interview, Busch admitted to Cabot that he has a sexual problem that he is not
2(_*_) proud of and when Cabot asked him if he knew why he was there that day to be polygraphed by
28  MSP, Busch indicated that it was to determing whether or not he picked up that boy from Ferndale
29  and killed him. Busch added that he was also there because Greg Greene told police aboi their
30 discussion, when Busch told Greene he had fantasies about fiking tying up some kid.

31 12-07-07: | metwith Garry Gray & Dave Robertson (MSP) today and explained to them what | had
32 found in regards to Christopher Busch and the possibility that he may have been out on bond at the
33 time of the King abduction and could have possibly been involved in this. We also discussedthe .
34  possibility that Busch & Greene may have been involved in the earlier abduction of Mark Stebbins. |
35  gave them copies of the “Mapquest” results | found for “Ess” Lake in the Hillman/Atlanta, Michigan
36 area. They are going to have MSP in Lewiston, Michigan check and see if the cottage on Ess Lake

37 - still exists and if so, who the owner is now.

38  12-10-07: Irecelved an e-mail from/’ " today, after | had sent her one, to see if Christopher
39  Busch was possibly connected to the Busch's that are related to her, from the Utica/ Mt. Clemens
40  area _ndicated that she didn’t believe they were, but thought it was possible that !
41 -could be E ~ -brother. ] r. (These are the-
42 Busch's connected to '
43  12-10-07: |forwardad info today to Dave Robertson (MSP), on Christopher Busch and the cottage
44 on Ess Lake in Montmorency County. Dave is going to have the State Police in Lewiston, Michigan
45 assist us in locating this cottage. - o e

46  12-10-07: ** (Confirmed today that Jane Burgess was Christopher Busch's Attorney in

47  1977)™* | received the court file today on Christopher Busch, from the records office in Oakland
(" County. This file confirmed that Jane Burgess did in-fact represent Christopher Busch in a multiple
o {‘T,j‘oun-t CSC case involving a juvenile in Oakland County in 1976-77. In this file, it appears that '

12 S
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:h, posted a $9,000 cash bond for the release of Busch -

-2 pending trial. It appears that the victim in these CSC’s was a . ), male between 12-
(A~ 16 years old. Mothers name was i ’ . There is mention in this file of a co-defendant

i, > that was not bound over for trial, butit does not-give his name (possibly-Greg Greene). The file .
indicates that Busch pled guilty fo the 3™ Degree & the 4th Degree CSC's and the 1% Degree was

5

G dropped. It appears that Busch ended up getting 2 years probation and fines & Costs. _
7

8

1 Christopher Busch's father,

12-10-07: | sent Cathy King an e-mail foday, with the names of the Busch family to run by her dad
and siblings to see if any of the King's, recognize these names from the Birmingham area. She e-
O mailed me back a short time later, stating that she had asked her dad and siblings and nons of them S

10  recognized any of the Busch names.
11 12-11-07: | received a copy of the death certificate today for Christopher Brian Busch. Busch's
12 suicide was Oakland County M.E. case# 78-2221. The M.E. that conducted the autopsy of Busch
13 was Dr. Robert J, Sillery. The cause of death was a self-inflicted gunshot wound fo the head. The
14 date of death was 11-20-1978. Christopher Busch was 27 years old when he killed himself. The
15  death took place at Busch's parents home at ... . 2 ,

tified of the death. In the occupation section of the

16  Busch's brethert -~ | was no
17  death cerfificate, it says Frankiin Club Apartments, Busch possibly was the “maintenance guy” there wow

18  or possibly was involved In managing a kitchen there? In the section that states the type of business
19  the subject was in, it says Food Service Manager. This death certificate indicates that Christopher
20  Busch was crematéd and lists the cemetery or crematory as Evergreen, Detroit, Michigan. |

21  forwarded this information to Garry Gray & Dave Robertson (MSP) via e-mail.

99 12-12-07: | received an e-mail from Dave Robertson today. He forwarded me a copy of the

23  request to MSP in Lewiston, for them to search the county records in Montmorency.County, in an
24 attempt to locate the cottage Busch lived at and was seen at on 3-19-1977 with two minors. This .
25 cottage was located on Ess Lake near Hillman, Michigan in Montmorency Gounty.

fisld Twp. PD today and talked to a woman in the records department.

police report on the suicide of Christopher Busch. The only record of a
was when he was arresied in 1977 on a felony warrant for
. They have no record of

\4(, _/H2-12-07; | called Bloom
27  She attempted to locate a
28  report they had for Christopher Busch,
29  another jurisdiction (probably the warrant from MSP Pontiac on the CSC's)
30  a death report for Busch.

12-17-07: | called Genesae County Sheriff's Dept. Today and spoke to a woman in records

31

32 (DPonna) who is going to try to locate the arrest report on Christopher Busch from 1-28-1977, when
33 he was arrested for sexual assault. 1 - _ )

34 1 _ Donna indicated to me that it would probably take her several days to

35  {ocate this report, if she can find it at afl _ o
36 12-20-07: . | receivéd a call foday from Donna at the Genesee County Sheriff's, who stated that
37  Christopher Busch's arrest, was actually mads by Flint PD on 1-14-1877, and thought that | might be
38  able to get a copy of an arrest report from them. She stated that her records showed that Busch -

e County Jail until he posted bond on 1-31-1977. The phone number for

39  was housed at the Genese
40  Elint PD records, fax, Is 810-237-6169. Donna Jones is at §10-257-3418. This is interesting,

41 because Greene was born, raised and arrested many times in Flint. That could be why Busch was
42 in this area at this time. 1 want to see who Busch was arrested with and if they held and/or hurt the

43 victims.

44 Chrisimas Break 2007 s : :
45 "+12-27-07: | received an e-mail today from Cathy King, who indicated that she looked on
1 in Bloomfield Twp., and observed that

46 "Mapdquest” for the Busch Familyon k
lived in the same neighborhood as Busch, 0.4 miles

47  another OCCK suspect, named
- %apart, on a street called . Buschand! were both approximately the same

13
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age. (We do not at this point in the investigation have any indication of ' being involved with

1
., 2 Busch & Greene).
" (E 1-3-08: [ faxed a request today, to the Flint Pofice Department Records supervisor forany/all

4 reporis pertaining to Christopher Busch & Gregory Greeng, specifically the arrest-report on Busch

5  from 1-27-1877. o

B« - ot. After several phone conversations with the records people at the

7 - Sheriff's Dept. it was determined that Busch was actually arrested on 1-27-1977 in the case, by Flint
__ 8 PD. Busch was then housed after his arraignment at the Geneses County Jail, until he posted bond
9 on1-31-1977 i T 3 '
1-3-08: | received an e-mail today from Dave Robertson (MSP). He forwarded a request to the . -

Michigan State Police Intelligence Unit in Lansing today, requesting copies of the reports from MSP- .

12 27'siarrestof Busch in February of 1977. This request from Robertson also included any/all reports
13 that MSP has on Christopher Busch & Gregory Greene. B : :
1-11-08: | received a fax today from Flint Police Department, regardihg my request for reports on
15 Busch & Greene. The fax stated that they showed no arrest for Christopher Busch,
I had requested any/all reports on Busch & Gregory Greene, so | don’t know if they even checked on
17  Greene, or for other reports on Busch. _ ' ' . .
1-15-08: *** ( Found possible connection between Lamborgine and Busch & Green) ™ |

18

19  was reading the report tonight on the Lamborgine investigation, looking for connections between

20 Busch & Greene and Ted Lamborgine. | thought Greg Greene sounded familiar to me from past
interviews. While reading the report, | came across a phone interview | conducted with a perscn

21

who called on 12-13-2008, with information about Ted Lamborgine. This person identified himself
23  ast | and stated that he had met Lamborgine when he was 14 years old, hitchhiking
24 inOhioin 1976. 1 stated that Lamborgine fed him, paid him for sex and drove 1o
(" £ Woodward Ave. & Warren Ave. in Detroit. 4752 Berdr)) 18D A A TRUE
" = | noticed when reading the court file on the arrest of Christopher Busch in January of 1977, for
27 3 counts of child molestation, that the victim in this case was | ‘ . whose mother was

; . This could possibly be a connection between the 2 leads, connecting Lamborgine
een. This Lamborgine connection, could also possibly explain the MSP tip sheet on

29  with Busch & Gr
30 Busch, stating that he was involved in a child pom ring.
31. 1-16-08: *** (identified the in tonight that was the victim of Christopher
Busch in Oakland County in Busch’s January 1977 arrest by MSP 27) ** | performed a check
33 - thru the Michigan Dept. of Correction's Offender Tracking Information System (OTIS) and found
. ' =, The age matches the victim

.from 1977. This subject was released from Prison for Burglary in 2006 and is currently on

36 Probation out of the 3™ Gircuit Court in Wayne County, until 2010. | performed a criminal history

37  ¢heck, which revealed : :

' ’ L

40 C _ y . : A
41  called and spoke with a woman, who identified herself as | -mother. | asked ifl
42 was speaking o _to which she stated, “ves.” This confirms this subject to be the victim of

43 . Christopher Busch from Busch's 1977, Oakland County case, when Jane Burgess represented

44 Busch. |left my name and number for her to give to * ,» for him to call me. .| still need to
45  confirm whether or not this is the same guy that called about Lamborgine and identified himself as

" Moi’her, 7 o
'She told me that he has
. and she

47  1-17-08: ** (Another phone interview with |
again tonight in an attempt 1o interview '

( e" L called ’ .

4y een hanging around in Detroit. | asked herf if he's been staying over on
14 . .
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t that sounded right. | stated that he's reporting the Believille address 1o his
stated that he is staying with her in Belleville, but hangs out in
m and she stated that she does have a

stated that she though

1

2. probation officer, to which
| = Detroit. | asked again about a celfl-phone number for hi 7
"% mumber for him. She stated that he is-at 570 Clinton St. in-Defroit. | toid her hat, that is the address
"5  for the Wayne County Jail. She siated that he must have gotien in trouble again. | told her that I

6 would go see him to talk to him, but wanted to ask her a few questions about their past. | asked if

7 they used to live in Flint and she told me that they lived & . in Flint back in the 70's. |

8  asked her if she knows Chris Busch & Greg Green, to which she stated she did, adding that they

9  used iolive on the next street (Later identified as " —— ), stating that she thought Green &
10 . Busch might be cousins. | talked about Chris Busch being arresfed and charged in Oakland County
11 in 1977 for molesting ) . stated they were both arrested, adding that Greg Green was

4 spent a lot of time with Chris Busch, to which she stated that he

12 the otherone. {asked if-
- ) was always with Chris & Greg. She indicated that she knew that Busch & Gresn were
14  Pedophiles, stating that they were sex offenders. | asked if she knew about Christopher Bustch
15 having a place up north, fo which she stated she did, saying that he (Chris) & Greg took up
16 there to a cottage a couple of times. When | asked about the cottage, she stated that the only thing
17 -she knows about it is that it possibly belongs to a cousin of Busch's. | asked her if she remembers
uld go up north in, to which she siated

18  what Green & Busch were driving back then and what they wo
ark blue. | asked her io clarify when she said

19 it was an‘older.pontiac; She thought it was blue or d

20  and older Pontiag, 10 which she stated from the 60’s. 1 asked about ' being younger than

21 © Green & Busch, towhich I - . stated he was a lot younger than them. They were in their mid

22, ' - twenties and was only 13 years old at the time in the mid to late 70’s. | asked about

23 1 spending time with them and she said that they would take _everywhere with them.
hey were always taking to Detroit

24 | asked where else they would go to, and she stated that t
25  to see some guys that Busch & Green knew. | askéd her if she knew the names of the men that

26 they went o see in Detroit and she stated she did not, adding that | should talkto' = ™, about all
{ ( ~ this, he wouid be able to answer all your questions about these guys. ‘The men in Détroit could -
25/"possibly-be Lamborgine, r.and/or others that would explain a note in Busch’s 1977 -
20 -tip file, stating that he had connections to-a child porn'ring. This would also explain

30 1 calling with information about Lamborgine molesting him in.the past. 1 asked if she knew
31  about Christopher Busch’s family being rich, to which she stated that she did. | asked her ¥ | _
32 ever said anything to her about what Busch said about his family and she stated that Busch hated

33  his parents and said they were “bad” people. 3 kept telling me to ask 1 these
34 questions and he would be ablé to tell you a |ot more about them than she could. [ asked if she

35  knew who Busch & Green stayed with on - 1 and she stated that she thought it might be
36 Green’s Cousin’s house. :

37  1-19-08: | called the Wayne County Jail today to see if

38  They had no record of him. | checked his Depariment of {
30  “ast movement” date of 1-16-08 and showed “transfer betwsen offices.

40  number (313) 972-3170 to check on the status of the offender.

41  1-20-08: | calleg Wayne County probation Supervisor Kirk McViitie and asked him to please locate
42 1for me so | can interview him. McVittie is checking on whereabouts and will call

43 me back. ' _
44 1-22-08: Garry Gray (MSP

1was still there for an interview.
f Corrections probation status that showed a
* This report gave the phone -

) called me today and stated that he went to the Michigan State Police
45.  Forensics lab today and picked up the newly-acquired DNA evidence from the clothing of the OCCK
46 victims, that was obtained during the recent re-examination by the State Police Lab.

47  1-23-08: Wayne Ccunfy Probation Officer, Jeansy Cheeks called ms tod__ay about
48 . She stated that | is in the Dickerson Center for OWI 3% offense. She is his

- probation Officer and stated that he will be in Dickerson until March 2008. .

-
L
i
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i 1-28-08: When | returnad from the interview of Lawson tonight, there was a message from
i .1 indicating that he was currently at “Operation Get Down” in Detroit (Halfway House) and

{_"rgm ‘hat he heard | wanted to talk to him, stating that | can call him at his counselor's (Mr. Phﬂlsps) office .
at(313) 921:9422, ext. 233, . ‘stated that his counselor would let himi talk to-me.in his office.- .- :- .

1-29-08;. *** (1 tape—recorded interview of . Today at “Operation Get
Down” in Detroit. This is a “halfway house” located @. Gratmt & Harper) ** [weniio
“Operation Get Down today, interviewed .1 about his relationship with Christopher Busch &
Gregory Graen and to see if he was the same l ~ 1that called me a year earlier with
information about Ted Lamborgine. | also was attempting to confirm a possible connection between
10 - Busch, Green & Lamborgine.-1"asked an right away if he was the same guy | talkedto'a year
11 - earlisfabout Ted Lamborgine;to which he stated he was. Present at thie beginning of the interview,
12 along with +and myself, was counselor Mr. Phillips. | had 1 start at the
13 beginning with how and when he met Busch & Green. «went into detail about his

14 relationship with Busch & Green, how he met them, why/how he was afraid of them, the places they
15 took him and how they used him to lure kids to the car. The details that - 1 laid out to me

16  about Busch & Greene mirrored the information in the police reports from 1977, when nwas
17  interviewed about Busch and Greene molesting him and his relationship to these iwo. These detalls
18  included the information when Greene molgsted | 7 at the drive-in
19  theatre in Flintin 1976, These delails 1 gave me about Busch & Green, included

20  descriptions of vehicles they were driving at that ime sone.of whicli was 21977 blue Chevy Vega

21 Hatchback with a white stripe, the fact that Busch was carrying a handgun at that time and

22 threatened prior to molesting him, also the story about Green choking

unconscious in the back of his van, when Green was attempting to have anal intercourse with

oo-danun 17

23
24 . .. These 1877 police reports were from the investigation and interviews conducted by MSP,
25 Flint PD & the OCCK Task Force into Christopher Busch & Gregory Greene, [nclud:ng reporis of the

f ’_\ interviews of the victims/associates of Busch & Greene.

/ talked about how Greg & Chris would drive him around in their cars and have

28  “Jure” kids closer to the car by talking to them, stating that the kids were more comfortable and would
29  approach the car once they saw he was a ki d too. ' 1 talked about Greg driving him around
30 Oakland County having him call-out to boys to come over to the car so that Greg could gst a look at

31 them..
32 -#During the course of this mtervsew_ made statements about Busch bringing a boy down to

33 Flant from the cottage up north in the spring of 1977 and making him | perform oral sex on
34 thzs boy in the woods in Flint. stated that he thought the boy was nervous, but did not

35 «appear to be scared or being held against his will. 1 said that he and Busch then drove the
36 Doy to a house somewhere between Flint & Detrolt, stating that it could have been Pontiac,

37 AWaterford he wasn't sure. 1 then stated that Busch walked the boy up to the door and the
38 ‘inan that came to the door appeared to be Ted Lamborgine. stated that he knew

39 Lamborgme from the time Ted picked him up while hitchhiking in Ohio in 1977, and from a coupls of

40  times when Lamborgine took him to “XXX” places on Woodward in Detroit and molested him.
41 | stated that he believed that the man Busch dropped this boy off to was Lamborgine, based

42 on knowing him and sesing him on the TV when we arrested him in Ohio in December 2006.

43 __..... stated that he believes the boy was the King boy because in the spring of 1977, Flint

44 Detectives Fran Miller and Tom Waldren, showed him pictures of two dead boys, naked, lying on &

45 table and their faces were kind of blue like his was after Green choked him. | asked Vif

46 Chns & Greg used him to lure Kids to the car, to which | - stated, “Yes.” | asked N

47  he was involved in abducting the-kids from tha child Killings? . paused for a long time and

48 stated, "Yes.” 1asked him who else was involved to which he stated Chris. | asked " 'who
else knew about this and he answered, "Just Chris.” stated that when these Detectives
;hewed him those photo’s, he knew right then that one of the dead boys was the boy Busch brought

51 Tom up north and had him perform sex on, statmg that he is a co-conspirator. | explained levels of

/.__f,
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- culpability to T

. Vega hatchback, with a white stripe that he (Busch)
«January of 1977.-

~ questions for |

L % was glad he called and that | did not want him to be scared, stating that cur intentions at this p

... and asked him why he didn't say anything to the police back then, to which he

talked about Busch buying a blue Chevy
purchased at Al Serra Chevrolet in Flint in -
1-also talked about how Busch and Green-fook-him for aride in- 197810 a 5. « .-

rural area off Dixie Hwy. In northern Oakland County, stating that he thought they were going to
molest and Kill him that day, stating further that Busch had the handgun under the seat of tha blue
Vega. Green had told, | in the past that Busch has killed a kid before, in the woods up north.
While asking ' . about Busch's cottage up north, 1 kept saying that he thought it was a
house, not a cottage. “insisted he was never up at Busch's cottage, but during earlier
interviews with his mother, she told me that was always with Chris & Greg, and that she
remembers 1 going up to the cotlage at least twice with Chris & Greg.

We started talked further about his statemenis regarding Busch, Green & Lamborgine all being
involved In the killing of the King boy and possibly others. ' 1 could not say how he knew that
for sure, other than saying that he heard they were and kept saying that they had him at Busch's

-.cottage up north before they brought him down to Flint. When wouldask ~ 1if he was
hesitant on responding to that question, because he himself was involved he would state *No,” but =
notvery convincingly. ____ 1kept sdyifig that he knows ihatihe boy: | stiowed hii-a pictiré of -
{LInKing) WS the boy Thal BUsch made him have Sex with and the safe boy.that he latersawa

pictiite*of, dead™ We kept getting interrupted during the interview by other employee’s at the helfway

house and had to switch offices. . . also stated that after they dropped this boy off atthe
house to who he believes was Téd Lamborgine; he never saw the boy again until the police showsd
him the picture of the boy. Before this'intefview ended, ~  : - 1 stated that he later saw a Polaroid
of this boy who he believas was the King boy in Busch's Vega. . sald that the boy was tied
up in the car, in the picture. 1 stated that Busch kept a set of handcuifs in the Vega, My
time for this interview was cut short by the staff at Operation Get Down and I still had a lot of

1, especially about the authenticity of Busch seeing the King boy & how

i —amborgine is possibly connected to Busch & Green. | made arrangements with . and with
further at the Michigan State Police Postinafew
agreed. *** (For

stated he was 100 scared. During this interview,

weeks down the road, so that we can falk at length without interruptions.

" details of this interview, see the transcripts or listen to the disc from the recording)

1-29-08: | called Rob Motan from the Wayne County Prosecutors Office after this interview and told
him that | wasn't sure because we kept getting interupted, but that it's possible this . WBS
involved in the child kiliings. | told Moran that Busch & Green used him in the past as a “lure” and
that” - feels that one of the boys Busch had may have been the King boy. | told Moran that
stated while talking about this boy that he called himself a “co-conspirator.” | stated to
Moran that | felt that it was possible that * vas leaning towards admitting involvement or
knowledge after the fact, as possibly an unwitting at the time of the crime, but was hedging based on
what might happen to him as a conspirator. | told Moran that we are going to interview

further to clarify his possible involvement. Moran stated that he was going to look at the law on this,

due to the fact that was 13-14 years old at that time, ;
1-20-08: | called Garry Gray (MSP) right after this and told him about what  was saying. |
gave Garry the details of what | ~-described about his involvement with Busch & Green in
1876 & 77. Garry stated that the details of what L _. was saying, is matching, exactly to what
he was reading in the state police report he was holding in his hand, from the Busch/Green CSC
investigation from 1976 & 77. This is the case that . was the victim of Busch & Graen on
that was prosecuted in Oakland County in 1977. :
2-1-08: *=*{ ~_ 1called my cellphone today) *** . called my
cellphone today to tell me that he sent me a letter to the police department about Busch & Green

and also to tell me that he is scared about all this, worrying about being charged. | told  that
oint,
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28
29
30

- State Police who is my partner and the officer in charge of this case. | reminded .

he's referring to the: nght person. -

based on his level of cUIpabiIJTy, about what he told me during the first interview, are to make him a
witness in this case, but it depends on him. | told “1that when we meset with him next week,
e is going to have to be completsly honest with us In regards to the information he has about the

-, child Killings-and about his involvement in the killings and be polygraphed about his involvemeant and . .

the information he supplies. | stated that he doesn't know what happened to them after he
saw them, but he learned later that those same kids had been killed, 1 told 1that | talked to a
prosecutor named Rob Moran, who is going to attend the next interview and explain the situation to
him from a legal stand point, but what he is going to tell you, basically is that you need to be 100%
truthful about your involvement and if you saw the kids alive with these adult men, but did not

participate in the killings, then you are pOSSJbly in a position to be a wilness in this case. | fold
i that | was not making him any promises, bacause we have not heard the whole story yet

and he would still have to be polygraphed about his information. stated, Tl pass.” |
informed that when we meet next week, he would meet Mr. Moran and Sat. Gray from the

notio
worry, because he just has to tell the truth.” . asked me to just call his counselor next week
with which-day we are going to conduct the interview and that Mr. Phillips would bring- him, '

also asked me to bring a picture of Ted Lamborgine from back then; because he wantsto make sure
stated that: he |s~fa1rly certam he s, but that he wants to

be,sure.

2-4-08: |received two letiers today from ¥ In ihese letters .. described in
rmore detail, his relationship with Christopher Busch & Greg Green. He also talked a little more
about Ted Lamborgine, mc!udmg the story of how he met and was molested by Ted Lamborgine,
while hitehhiking in Ohio in 1977. He is going to have to exp!arn this relationship to Us further.s.it's
just.too coincidental that he gets picked-up by Lamborgine‘in Ohio and later he says that . ;
L-amborgine is connectad with Busch & Green. Is either not being fruthful, and trying fo _
make- hzs own connectians, or SImp?y holding back on the entire story right now. .

1 wrote in his letters about how Busch, Green and Lamborgine would use him as a lure, fo
lure kids over fo the cars of these Pedophile men, stating thatwhen he " would call 2 kid to
a car, these children were not afraid when they saw that he was the same age they were. - **(See
letiers from tinthe file for details)™ -

2-6-08: |1alked to Garry Gray (MSP) today and we decided to interview Lourn Doan about Busch,
Greent , befora we intarview . i next week. Doan is the retired Southfield Detective

that was working for the task force in 1977 and condumed an investigation into Busch & Green as

possible suspects in the child killings, ¢ _1in
ibout Stebbins. As | uncovered information about Busch & Green, after the

investigative subpoena of polygraph examiner Wasser in 2007, it began to appear that our current
investigation was mirroring what Doan was doing 30 years earher in 1977. It appears that he falt
strongly about these two as suspects during the original investigation, but did not have all the
information then that we have today about these guys, nor did he know about Ted Lamborgine and
his possible connection with Busch & Gresn.

2-8-08: Garry (MSP) e-mailed Lourn Doan today to try-to set up a meeting or a conference call with
him for the beginning of next week. We are waiting to hear back from him. _

2-8-08: Woe are still waiting for all of the police reports from Flint PD on Busch, Green .
Dave Roberison sent a formal request last week from the S*ate Police, for archwed records on these

guys. .
2-8-08: | noticed in the Mlchlgan State Police report from their CSC mvestlgat}on into Chnsfopher

Busch & Greg Green in 19?7 that Southfield Detective Lourn Doan & MSP Detective Dyer had gone
to Busch’s parent’s homeon’ . y to arrest Busch on the Criminal

3exual assaults he had committed agai nst ._ The Detectives made contact at this

18 . |
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1 home with Christopher Busch’s father, who stated that Chris was in “Whitehail” and he would call
2, Chris’'to have him turn himself in. Detectives instead,.had Whitehall Police go to Busch’s home in
i ~~ Nhitehall to arrest him. Busch had left Whitehall and a statewide B.O.L. was entered in. the Iaw
8 s
- enforcement computer. Busch was taken into.custedy-inlonia Mchigan rewtge vE TG o

l thought at first that Whitehall, Michigan was a small town near Ess Lake, wkere supposedly Busch

5

6 - spenttime at a cotiage and was seen there with juveniles on March 19", 1977 (While ng was

7 missing). [ performed a check thru “Mapquest” and determined that Whitehall, Michigan is actually
8  on the west side of the state in Muskegon County, no where near Ess Lake, which is located near .
9 Hiflman, Michigan in Montmorency County, | performed some computer checks thru the “Lexis-

10 Nexis” system and found that Christopher Busch’s parents owned a property in Whitehall at that

11  time, that they were buying on a land contract. It appears that the Busch's had relatives in the area.
12 - There were several "Busch” families listed with property in the Whitehall area. The property that was
13 owned by Christopher Busch’s parent’s, was eventually “Quick Claim Deeded” to.

14 ;; who is now deceased. | located Christopher Busch’s oldsr brother

15 iiving.in New York City, but am unable fo locate ! (The other brother) so far.

16 2-11-08: We still have not heard from Lourn Doan, 50 we are going to go ahead and interview
17 on Wednesday this week. We will mterwew Doan about this case whenever we

18 -canmake contact with him.

19 2-11-08: ** (Located reports from Montmorency & ldentified the cottage on Ess Lake, near
20 Hillman, Michigan.) ** | cailed Montmorency County Sheriffs office today and spoke toa .
dispatcher named Mike Juricz who fold me that Junior Brandenburg and Charlotte Pefham are both

21
22 retired, but still live in the area. Brandenburg was the Montmorency Detective that investigated
23 Chnstopher Busch in the C8C case when Busch was arrested and charged with in their county in

24 1977. Charlotte Pelham was the Sheriffs Dept employee who took the anonymous call from a
25 ‘woman on March 19", 1977, that stated that she saw Chris Busch in the area with two minor boys.
( . Juricz made contact with Charlotte Pefham who agreed to talk to me and gave Juricz her phone
2 i/ number for me. | called and spoke to her about the report she wrote on the anonymous phone calt
28  she took on March 18", 1977. | read her report to her ovar the phone and she stated that she does
29  not Specmcaﬂy remember that incident, but the part about Christopher Busch being in town with two
30  minors, “rang a bell” with her. Pelham stated ihat Juinor Brandenburg would probably know who the
31 anonymous caller was and where the cottage was at, siating that he (Junior) still lives in the are
32 near Ess Lake in Hillman, Michigan. Juricz the dispaicher called me back and stated that '
33 Brandenburg's phone was busy, that he would keep trying to call him to either call me or give me his

34  phone number.
35 During this conversation, Juricz stated tha‘r a Deputy Shaw, who is trying to help out, found the

36  Buschfile and has info if | wanted to talk to him about it. | spoke to Shaw who stated thatin

37  Detective Brandenburgs notes, it says that the woman who called on March 18", 1977 was a “Suzie”
38  from the “A frame” party store. Shaw stated that he is familiar with that store and can call over to the
39  new owners and get “Suzie’s” name. Shaw called me bagk and stated that “Suzie” is .

40 whois now deceased, but her widower is | - who currently owns the Grand Lake Lodge
41 bar near Alpena, with a phone number of £ Shaw stated that in Det. Brandenburg s

42 repott of the follow-up on these calls, it states that “Suzie” stated that the boys with Busch were

43 &pproximately 16 & 18 ygars old. Brandenburg also interviewed ' who had
called after seeing Busch with 3 young boys at the IGA on March 19%, 1977, These callers stated

44
45  thatthe 3 boys were approximately 13, 14 & 15 years old that were with Christopher Busch. These
46 witnesses all gave statements mdrca’nng that they only ever saw Christopher with young boys when

47  he was up north.

48 Deputy-Shaw then faxed me a copy of a letter in the f le from Delective Waldren at Flint PD to the
. Chief of the Aima Police Department, March 9%, 1977. n this letter, Waldren tells the Alma Chief
S what Busch has CSC cases pending in Genesee County, Oakland County, Montmorency County and s
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3
L % 1977, for CSC 1.

~Busch is currénily free on bond on all charges

- years and is located on

~ lafer and stated that the Busch family cottage is located at 1

Midland County. Waldren stated that the strongest cases against Busch are in Oakland and’
Genesee County, stating that he has hired the best legal counsel o represent him {Jane Burgess).
Waldren also wrote in this letter on March 9™, 1977 (7 days before King was abducted), that

| asked Depuly. Shaw-if-he knows who the -

victim was if the Montmorency case and if he was from that area, to which he stated he did not, but

would call the prosecutors office to see if they have the court file on Busch from their cases.

Deputy Shaw called me back and stated that he talked 1o the prosecutor's office, and that they do

have the file on Christopher Busch. Shaw gave me the victim's information from this file, stating tha‘f
i-was the victim. In Brandenburgs report on this ;

Al o4
investigation, he writes that all of the boys that Busch would take to the cottage were fromi down

state. | looked at the Flint PD report for the names of the boys that he & Green had molested in that
area, and one was-a’ ~ This corroborates what' © . 15aid
1 stated during the first interview, that he

about Busch taking kids up to the coftage, althpugh I
himself was never there,’ | was not very convincing about this and it's interesting that he is

trying to distance himseif from this cottage. This report stated that Busch would bring young boys

from “down state” to the cottage in the winter for “snowmobile parties” and alse in the summer time.

It said that Busch would give the boys Marijuana and alcohol before molesting them. This cotfage
: iori2

was identified in these reports as being owned by Christopher Busch’s father, .
.on Ess Lake. | had been frying to locate this cottage thru
computer databases and remember I . to be a street on the norih side of Ess Lake.

Deputy Shaw stated that in Brandenburgs interview with Busch on 8-3-1977, Busch stated that he
cid'molest. 5 at the cottage on Ess Lake, but never used force. Busch would
not name any of the other boys from ‘down state that he brought to the cottage and would not make
any written statements until he had a chance to speak with his attorney. Busch told Brandenburg
that he knew Gregory Green, but at no time did he ever bring Gresn to Ess Lake. Busch stated that

Green was violent and tried 1o strangle a boy in Flint that he believes was . Busch
continued about Green, stating that the police have confiscated all of his photographs & movies and

are holding them. Busch told Brandenburg that he did not have any Photo’s or movies at the

cottage. Busch went on to say that his problem (Pedophilia) started went his father sent him fo
boarding school at 17 years old. Busch said that his father has owned the coftage for 12 years, ***
(See Detective Brandenburgs reports and the Montmorency file on Busch for details of their

investigation into Christopher Busch) ***
2-11-08: Deputy Shaw had indicated to me, that he could call the “Equalization Dept. at
Montmorency County and locate the information on the address and ownership of the Busch

Cottage. [ told him to go ahead and do that if he can. Deputy Shaw called me back a few minutes
1, 0N

Ess Lake. Shaw said that | was the owner for many years, sold it to a famity named
'who in.turn sold it to the current owners, -~ ) Shaw stated that the’
. Shaw

family,” that currently own the cottage, live at
then faxed me a copy of the counties paperwork on the property from their tax rolls. This information

included the Legal Description, Parcel ID & Laeation, assessment valuss, Owners name and
address where taxes are sent,...stc. Shaw then supplied me with Detective Junior Brandenburg s

home phone number and stated that Brandenburg was waiting for me to call. '

2-12-08: | met with Garry Gray (MSP) today and we went over the new developments in this lead
on Busch & Green and their possible connection to Lamborgine. filled Garry In on all the

information on Busch from Montmorency County, including the identification of the Busch cottage on

Ess Lake. We also discussed our interview strategy with ’ for tomorrow.

2-12-08: *** (Phone interview with retired Montmorency Dei:ec:tnre Junior Brandenburg) e ]

~alled and spoke to Detective Brandenburg today about his investigation into Christopher Busch in
| informed Brandenburg who | was and what we were working on. | told him that

20 ,
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1 Deputy Shaw had located his reports and file on Busch from back in 1877 and that Shaw iold me

2 thatyou had an old Deiroit News and/or Free Press newspaper clipping about the disappearance of
{ f’:-;“m - Timothy King in the Busch file. Brandenburg started out saying that he remembers the case and
% remembers Busch being a very odd.guy, stating that he always felt.that Busch might have been
: _5 involved in the King case, that's Why he had the news clippings. Brandenburg said that the dac
6 1 was rich, owned a home in Birmingham, the cottage on Ess Lake and bought Christopher
7 - Busch a big two-story restaurant. | asked If it was the restaurant in Alma, to which he stated he
8  believed it was. Brandenburg said that Christopher Busch always. had young boys with him and
9  remembers that the boys were from his (Busch’s) area, down state. | asked Brandenburg if he
remembers the cottage and he stated that it was a “flat roofed” kind of coftage, that may have been

10

11 paintad in the past, but hot much has been done fo it over the ysars. Brandenburg stated that he
12 lives not too far from there and that he was there when they searched it. | asked him if they found
13 any photographs or anything that would indicate someone may have been held there against their

14 will, to which he stated no. Brandenburg then stated that Busch commiitted suicide not long after
15  their case, but he didn't know how he did it. | told him that Busch Shot himsslf in the head.

16 Brandenbtrirg again stated that he always had a gut fesling that Busch was involved in the child
17 kiling case. He said he would contact me n‘ he remembered anythlng glse about the case that might

18 . hclp
2-12-08: Deputy “Bud” Shaw called me foday and stated that he went over to the old “Busch

1%

20  cotiage” on Ess Lake and took p|(:tures of it that he will e-mail to me. Shaw stated that he walked

21  around the coftage and it appears from the foundation and looks of the structurs, that it has not TV ™My
22  changed much if any, over the past 30 years, other than maybe paint, 2 garage and new deck. | e S
23 received the e-mailed photos of Busch's'cottage from deputy Shaw this aftemoon. It appears to be Chim he/

24 a60's style structure with a flat type roof on it.

25  2-12-08: ** (Livonia Polygraph Exmanier, Tim Larion, reviewed the Busch & Green

? 7~ volygraph charts from 1977 today, and gave his opinion) *** Today, I showed Tim Larion
{L (ﬁ) (Livonia Polygraph Examiner) the MSP polygraph charts from examiner Cabot, on the polygraph’s of
28  Busch & Green from 1977, in regards to the Stebbins/Mihalich abduction/murder. After

29  approximately 30-45 of reviewing these charts, Larion determinad that based on their respohses to

30 therelevantquestions¢ S -

35 B
36  2-18-08: **(Video/audio-taped interview of .1 @ MSP Metro North Post)™*
37  Today we interviewed ' ~aabout his information in regards to Busch & Green’s

38 possible involvement and his possible involvement in the child killings. We also wanted o clear up
39 how! was connecting Ted Lamborgine to Busch & Green. We felt thatthis was too much of
40 a.coincidence 1o be true. | also felt after talking to : » last time that he was holding back
information, because he himself was possibly involved in the Killings, even possibly as an unwitting

41

42.  atthe time. - was adamant that the boy that Busch made him have sex with was the King
43 boy. ' E

44 . We madearrangements to have Rob Moran present at the beginning of this interview to clear up

45  anyconcerns ” may have had in regards to his culpability in this case and his ability to speak
46 freely without the possiblilty of being charged. 1 indicated during the first interview, that he
47  had been used by Busch & Green, as a “Lure” to get kids to the car for them and that they drove all
48  over Genesee, Oakland & wayne Counties looking for kids. We felt that « | may possibly be
49 the witness we were looking for that could put the pieces of.the puzzle together and put the King boy

Mth Busch, Green & Possibly Lamborgine while mJSSmg and prior to them kflhng him (ng)

[

.
“hﬁ
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1 . his rights. ' was
2 asked if he understood all of his right, to which he stated he did. then agreed to walve his
{(‘;“ ights and talked with investigators. We then had | start from the beginning on how he met
L. Busch; Green & Famborgine.: A lot ofthe beginning of-this interview was the-same information that. - .~
5°  he told me during the first interview and was corroborated thru Flint & MSP police reports from 1876
6. &77. WhenlL.  was talking about how he met LLamborging and his relationship with
7 Lamborgine, we noticed some discrepancies in his story from the first interview. We began
8  questioning' ~ about his Knowledge of Lamborgine, his connection to Busch & Green and
9  howhe ( knows that Ted Lamborgine was involved in the child killings with Busch & Green.
10 lalsohadL....... Jescribe the boy thatr _  -said Busch made him have sex with in 1877, that
1.
12
13
14

“Moran talked to | for a short time and then we read’

he " believes was the King boy. physical description and what the boy was
wearing, did not match Timothy King. Aftera fime of questioning ! about his information,

- Detectives determined that t 1n was trying to make the pieces of the puzzle fit to connect

- Lamborgine with Busch & Green. believes that the man that Busch & Green stopped to
15  see back then was Ted Lamborging, because he ", " remembered Lamborgine from when he
16  picked him up hitchhiking in Ohio in 1976/77 and molested him at & restaurant. said when
he saw Ted on the news last year, he knew it was the same guy. nade some comment at
18  this point, about Lamborgine being a pedophile and needing o go 1o prison for life, indicating he was

19 possibly trying to make Lamborgine fit into this puzzle, - cannot sdy for sure that Ted

20  Lamborgine is connected with Busch & Green, but believes he-is. cannot say for'sufe that )

21 the boy he had sex with that Busch brought down from up nérth was the King boy, buthe _ B S
27 believes it was; stating again that when the Flint police showed him the pictures of the two dead h
23 boys lying naked, he knew that the one (identified by | " ag King) was the same boy that

24 Busch had. also insisted during this interview that he was never up at Busch’s cottage in

25  Hillman, Michigan.
. was possibly not, for lack of a

26, ‘We déterriiined.durifig s miesgiew that it appears, th at
{ L} petier term, the(*Home-run hitter” we were locking for in this case, that could put the pieces of the
28~ puzzie together is going to have to be polygraphed now, due to the two different stories

29  and the possibility thaf Fie may have knowledge or have been involved. 1 may have just

30  dotten "“cold fest” after possibly attempting {o confess during the first interview and got scared while
31  waiting for the second interview. Its also possible that .. learned what he had been involved

32 in after the fact. | asked! out of the boys that Busch & Green were running with back then,
33 who, were they closest to and had the biggest propensity to be involved in something bad with

34  Busch & Green, to which - stated , . said that he saw sin
35  Jackson prison in the mid 1990°s. We then asked ~ for his consent to a Buccal Swab for

36 DNA, to which he gave us, but appeared very nervous about it, asking a Iot questions and when the
results would be back. The Interview was terminated at this point. *** (See the video or ‘
38  transcripts from this interview for details) ™ - _

39 2-14-08: “***(I identified another one of Busch, Green & associates today named
40 "y® | performed a check thru the Michigan L.E.I.N. system for a criminal history

41 onthe name. B .
42, : . - -

45 N ; . A

46 ' o B L ey N,
af |- o o s = )

' -is the guy that * stated

48 4 :
49  was the closet to Busch & Green back in Flint in the 70°s and the most likely to have been involved

F - in something bad with them.
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30

* 3reen as OCCK suspect back in the 70's. Doan
© couplé-of weeks; but told Garry that he would be'more th

{5.19-08: | talked to John Ouelett (FBI)

2.10-08: ** (Identified several

2.15-08: | received a phone message today from Garry Gray (MSP) who stated that he finally got &
call-back from Lourn Doan, the refired Southfield Detective that was “looking hard” at Busch &
had been on vacation in the Bahama's for the last |

an happy to come in.and talk to.us about © e e peres

this lead. _
today about trying to get a copy of the report or file from
her Busch. John said that he knows the Chief of
Police at that agency and would call him today 1o request this'file or a copy of it. [ told John if they
locate it to let me know and | would drive over 1o Bloomfigid Twp. and pick-up the file today.
of Busch & Green’s other associates today, including:

y ¥+ |-performed a check thruthe Secretary of State today

"Blbomfield Twp. PD, on the stiicide of Christop

forao - . ) . : .
A chack thru Lexis-Nexis showed this subject 1o have several
County area. | obtained 3 photos of ;s thru the

addresses in the past around the Flint/Genesee
Michigan LEIN sysiem

Secretary of State imaging system. A check thru the

| performed a check thru the Lexis-Nexis system for ' ,and located a
living in Newaygo, Michigan. The results of this check, also showed this to be the _
relgted to Chistopher Busch. A check thru the Secretary of State, showed this person to be

| obtained 2 photos of this subject thru the Secrete_tryof State Imaging system. ' .
i

during the 1977 GG investigation invoiviﬁg Busch

| had 3 name from the MSP report
th Busch & Green was listed as a suspect

" & Greene in Fiint and Oakland County.  along wi
] e A

(O

i that case. | ran hi§ name thru MDOC and located

check thru the Michigan LEIN system showed : Ny
: . 1 dontknowyethow  _  is connectedto Busch & Green. He shows an
e Cass Corridor as of the past 10 years. 'No photo yet of When we

" ne may be bale to make the connection with- Busch & Gresn. ***
n on each subjecty™

addresson' _nth
interview [

{See their personal files for all this i nformatio
2-19-08: Garry Gray e-mailed me today about some of our upcoming plans for this case. We are

going to meet with Bob Dyksira (MSP Polygraph Examiner) at 09:30 tomorrow to get his opinion on
Busch & Green’s polygraphs from January 1977 in regards to the Stebbins case. We are going to
examiner in the area for his independent opinion. We have

also show these charts to the FBI

atrangements fo interview Lourn Doan on Thursday this week after Lawson’s ‘sentencing.
2.20-08; . *** (MSP Polygraph Examiner, Lt. Dykstra reviswed Busch & Greene's charts today)
= Today, Garry, Dave & 1 fook Busch & Green's polygraph charts from January 1977, over to the
Michigan State Police post in Northville, t0 get Lt. Dykstra’s (polygraph examiner) opinion on the
charts. We didn't tell Dykstra anything about the cass, or anyone's opinions or findings ahead of
time, just simply asked him to review the charts and glve us his opinion. We left the room, and after
approximately 30 minutes or so, Dykstra called us back into his office. Not knowing what the original

polygraphers opinion was, Dykstra pointed at the chart for Green and stated
+ : ! .

f ey - i
o . _ . Afterwards, Lt.

1

Dykstra asked what the original polygraphers opinion was.

“gE
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1 Lt. Dykstra's opinion én the polygraph charts of Busch & Green from 1977, in regards to their
on of polygraph examiner Larion. These

2 involvement in the child killings, almost “mirrors” ihe opini
{ F:‘ sxaminers gave their opinions of the charts, independent from each other and without knowing the
“gpinfon*of the original examiner: {Exariners, Larion & Dykstra, did not'score these charts - -
numerically When reviewing them, but merely looked at the questions and Busch & Greene's

4_

5

6 responses to the questions, and based on their training & experience, rendered an opinion_}.
7

8

Pl S T

2.20-08: Cathy King sent e an e-mail foday, stating that she ran the Busch name by retired
Birmingham Detéctive Jack Kalbfliesch ahd asked if he remembers the name, siating that Busch
9 committed suicide in Birmingham in the iate 70's and was a suspect in the child killings. | expressed
10  concerns with-Cathy talking to someone outside ine Task Force & Law Enforcement, about what we
. rg-as could trust him: ‘She stated that he has known about

11  are working on, and she re-assured me that We cou
12 thissince .  yand a year ago and hasn't said anything and she was very vague with him
13  about what she was looking for. Anyways, Kaloflelsch told her that he did remember a suspect in

14  the child killings that killed himseif with a shotgun at a home nsar Maple & Lahser In the fate 70's,.

15 and the reason he remembers this is because they found a pencil drawing in Busch’s room of a boy
16  “screaming® that looked like the Stebbins boy. _

17" 2:21-08: The Task Force met at the MSP Metro North post today and we had retired Southfield
18 Detective Loumn Doan there to interview him aboLit his investigation, back in 1976 & 77, into

19  Christopher Busch & Gregory Green. We gave Lourn a few general facts about the case, asto
20 “jog" his memory, but really wanted him 1o il in the gaps” on his own, without us leading him.

21 Lourn remembered the investigation and remembered Chrisfopher Busch when we showed him the
22  picture. Being that it is such an old investigation, Lourn was struggling a bit, trying to remember -

23 details of the case. We showed him the original tips he wrole Lp on Busch & Green in 1976.and
ve Doan & Detective Roy Itami (Berkiey

24 also the fip he wrote on these guys again in 1978 Detecti
25 PD}were working together.on the Timothy King Homicide, as part of the Oakland County Child
{ ( \ Killing investigation. ' ]

2= - , _Doan continued to investigate these subjects as suspects. He remembered Busch
28  kiling himself at his home in 1978, hut stated he thought he hung himself, but stating he did not

290 remember for sure. We called Detective Roy ltami, who agreed to come to the meeting. Doan &
30 Itami looked over the tips they wrote up and began talking about when they took Busch & Greento
31  the polygraph with MSP in Flint. Doan. stated that they, along with the “Task Force” were so

32 convinced that these two suspects were involved in the Killings that Deputy Oakland County

33 Prosecutor Dick Thompson went along and was présent during the polygraph .
34 e . Doan stated that Thompson also thought they . -
35  would be issuing.charges on these subjects.. Both Doan & itami stated that during the hundreds of
36 polygraphs conducted on suspects during this massive investigation, this was the only time a.

37  prosecutor, especially the Deputy Oakland County Prosecutor attended a polygraph. | asked Doan,
38 ifherememberst :

42 Wethen told Doan & ltaml that we have recently, based on’  statements o y about
43  Biisch's:confession to him-and our recent investigation, shown Busch & Green’s polygraph charts to

44 two independent examiners, one of which is a very experienced MSP examiner. We told Doan & _
45  Itami that both examiners were in agreement, independent of each other, ) _

46 | ) o
47 - - -y _— - - ® - - - - s

43 -

?j.r\ o _ - = }

L (Sothstated: | _ I Doan & ltami were
51 shaking their heads stating this could have been solved 30 years ago. Both Detectives asked where

24 |
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2

their reports were, All we have is the tip sheets they wrote up and what was attached to the tips.

Doan stated that he knows he wrote lengthy reports on this lead. Htami stated that he remembers

- *he amount of writing Doan did at that time on this lead and stataed that there should be a large fils

-. on-these guys.-We are going to check further in-the state police: filss.for these. Doan stated that, if
we call Chris Helgert at Southfield PD, he may have a copy of his {Doan’s), indicating that he th[nks

he gave a copy of everything to his agency. _

2-22-08: | was reviewing Polygraph Examiner Cabot’s pre-polygraph interview of Gregory Green

today, and noticed that Cabot asked Graen if there ware anyone he wished were dead? Green

mentioned his father, a couple of other names and ! . s interesting that Green wants
dead. It's possible that had information about Green and he (Green) was afraid

11 ', would tell someonse. We are going to take this report with us when we intsrview ¢ in

12  prison in a couple of weeks.

2-25-08: We went to Southfield PD today and talked to Chris Helgert about Lourn Doan s old

14 reports involving an investigation Doan conducted at the time of the child killings, regarding iwo

15 subjects, Christopher Busch & Gregory Green. Helgert had already pulled all of Southfield PD’s
reports that they had from the child killing investigation. In these reports, we found two tips writtenup

17 - by Detective Doan on Busch & Green in January of 1877. This file from-Southfield PD also.
contained several typed reports by Doan about this mvestagaﬁon into'Busch & Green. The

000~ 'c:a\mf@'m»-a

gy
o

18

19  foliowing is a short “Time-Line” of the, “one-week” invesiigation in January 1877 when

20 Greene was arrested for multiple CSC’s in Flint and told the police Chris Busch killed Mark
21  Stebbins. This short time-line includes some highlights of inferviews and when & why they

22 were cleared and the c: cage was closed:

1:25-1977: OCCK Task Force contacted by Det. Waldren from Flint PD. They havs arrested a
subject named Gregory Green for CSC 1% Degree, who says that Chris Busch k_i!!ed Mark Stebbins.

{ /1-25-1977: Doan & Lt- Simmons went to Flint PD and interviewed Greene about this information.

o & — Greene, according to Doan’s report supplies Detectives with all the information about Busch's
mvolvement in the Stebbins abduction/murder. Doan notes that Green is. Ipokmg more likea

28  suspect in the homicides than an informant. :

29 1-26-1977: 1 (the victim in this case) was interviewed. _ . said that he was

afraid when Greene & Busch took him into the woods to molest him that they were going to kill him.

30 i
31 Greene had choked him unconscious in the past when irying to anally molest him. Greene had told
32 prior to this that Chris Busch had killed a kid before. 1 fold the police that Greene
33 had asked him a few months ago, to help him kidnap and kill a boy. went on to say that

1 was crying, but Greene

34 when Greeneg anally molested him in the past, Greene used force,

35  would not stop.
1-26-1977: Flint PD polygraphs Green about his info about Busch Kiilmg Stebbins. Flint PD

36

3 polygraphed Green about whether he knows for sure who killed Stebbins.

38

39 1.26.1977: Green was inferviewed foday. by_Dic}s,ﬂlompsgm (Oak.County Pros.), Gary Hawiins ,Q NES s A
40  and Lt Simmons (Southfield PD). 0\ i
41 . 1-27-1977: Warrant obtained today for Chr;stopher Busch by Flint PD for a €5C 3" Degree. Vide

42 1-28-1977; Detective Doan, Det. Cattel (Ferndale PD), Sgt. Rivard (MSP) & Det. Waldren (Flint

43 PD) went fo the “Scotsman” restaurant today in Alma, Michigan and arrested Christopher Busch on

14 Flint PD’s CSC charge.
15  1.28-1977: Deteciives conduct a consent search of Busch's home at -

7" Detectives find 2 shotguns, ¥ - 1lb. Of Marjjuana and 2 suitcases. 1 suitcase contained ropes and
o ( _ _ et

25 :
BLK 01214



_ the, Qmag‘qoq;gmmmwmng child porn films and scrapbook': The 2 sujicases
|ound in Busch’s home in Alma, were confiscated by Fllnt FD as evidence in thelr CSC case.

1-28-1977: Doan .Cattel, Waldren & Rivard (MSP) mterwewed Busch about his possible
involvement in the Oakland County Child Killings. Busch dehies involvement in the Stebbins case,
but fold Deiectives about fantasies that he and Green have discussed. Busch said that they have
talked about wanting fo kidnap a boy, tying him up and sexually abusmg him. Busch stated that
either he or Green would work at night and the other during the day, so one of them would always
be with the boy. When Busch was-asked what they would do ‘with the boy when they were done

~ with him, he couldn’t answer. While Busch was talking to Investigators about being a pedophile and
10 locations he picked up and dropped off boys in the past, he named the following locations in
chronological order; 9 Mile & Woodward in Ferndale, 13 Mile & Woodward in Royal Oak, & the “7-
11" store on 12 Mile In Berkley. These are the first three abduction sites, in order. The King

13 abduction had not occurred yet. . )
1-28-1977: Busch was polygraphed today by Ralph Cabot, at MSP in Flint. Busch was asked )
15  -about his involvement in the Stebbins abduction/murder and/or his knowledge of it. T~

16 =
2-1-1977: Greenwas polygraphed today by Ralph Cabot at MSP in Flint Green was asked about

18 hls involvement in the Stebbins abduction/murder andz’or his knowledge of It. *

i9 ! N j -

20 241977 An article in the Daily Tribune
was in this file that stated on the headline that Task Force finds no IJnk between Flint case and child

22 Killings in Oakland County. The article stated that two men arrested in Flint were polygraphed about
their possible involvement in the child murders in Oakland County, but both were cleared. *** This

P case was closed. ***

‘\“g ) 2-26-88: We went to Flint PD today to try to get any reports or notes their Detectives might have
26~ dorie on Green's info about Busch, and also copies of the polygraphs Flint PD did on Green. The.
27  onlyfile that-we could locate at Flint PD was the old CSC cases (reports) on Busch & Green. We -
28  already have copiss of those. A Detective Greg Hosmer is going to manuaily go thru the old

29  polygraph fiies and see if he can locate the polygraphs administersd on Green at Flint PD on

30  January 26", 1977.

31 2-26-08: ** (We got copies of Bloomfield Twp.’s reports today on Busch’s suicide at his

32  parents home in 1978) ** Garry & | went to Bloomfield Twp. PD today and picked up a.copy of
their reports on Busch's suicide. John Ouelett (FBI) knows the Bloomfield Twp. Chief (Kurt Bowden)

and asked him to pull their reports for us. Their reporis stated the following: On November
35 20““ 1978, Bloomfield Twp. PD was called to Ghris Busch's paren’ts home at . g

36 - Jy Chris’s older brOLher , who lives in the area at - .

57 o _ Chris’s brother, had besn contasted by a neighbor after the

38  Busch Maid 1 . N 1) was unable to gain entry into the home and went fo the neighbor's
The Maid comes to the Busch home once a week on Mondays to -

39 house tocall ¢
clean the house, but was unable o get in due to the latch bemg locked at the front door.

40
41 The police made entry into the home and they found Christopher Busch upstairs | in his bed with a
42 gunshot wound to the head. Busch had shot himself between the eyes with a 22 cal. Rifle that was
43 lying next to him in the bed. old the police that Chris lives there with the parenis ‘
L “that were currently in England. went on to say that he had not spoken to
45  Chris in the last 3 weeks, but that he did not seem despondent. In this report, / old
46 the police that his brother - “resides in Whitehall, Michigan and his brother asides

' was interviewed and stated that she has a key to let

4'7' |n England. The maid, €
herself in when she comes to clean, but on this date, she could not open the front door because it

49 as latched from the inside. When she became suspicious she cal lled Jle nmghbor

26 )
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During an interview of a close family friend, _he stated that he and his wife had both

ik

.2 talked to Chris a few days ago and that he seemed fing to them. Newspapers from Friday thru
(" Monday were found on the porch of the home. The Thursday edition of the paper was found in-the

4~ home: - T . L I Sy et -

5. Investigators spoke with the manager of the Franklin Club Apariments, 28301 Frankiin Rd. in

6 Southfield, Michigan, where Chris worked as an administrative Chef until he resigned on November
.7 4% 1978, to pursue a new job at the Franklin Terrace Apartments. - .
"8 - During an interview of Christopher Busch's father, ' , on November 27", 1878, he

9  stated that Christopher was due to start his new job on November 20" the day he was found
10  deceased. - ' C ]
11 Christopher Busch was found lying on his sida in his bed facing the wall. Pinned fo the wall was a
12 . hand-skeiched pencil drawing of a boy screaming. The boy was wearing a coat in the drawing that
13 mmatched the coat Mark Stebbins was wearing when he was abducted and killed. The coat was a
14 “snorkel” type coat with fur around the edge of the hood. Mark was found at Ten Mile & Greenfield
15  wearing that coat with the hood puiled up around his face and zipped up, just like In the drawing
16  Busch had. Also found in the walk-in closet in the bedroom were ropes/ligatures lying in the middle
17  of the floor. This property, along with 3 spent shell casing’s, a box of bullets, a vodka bottle and a
18 - small amount of Marijuana was confiscated and placed into evidence: :
19  2.27-08: Met with Polygraph Examiner John Wojnarski (retired MSF) today and he looked at
20  Busch & Greens charts. We had Examiner Wojnarski review the charts from Busch & Greene's
21  polygraphs today, without Wojnarski knowing anything about the case or the polygraphs. After
22 - reviewing and numerically scoring the charts, he determined" o 5
53 . DR e o R R )
24
[ ) \
(s
27 i ~ ! i
28 - ) -
29 i t. Wojnarski asked who

‘conducted the test, and we told him Ralph Cabot from the MSP Flint post conducted the testin _
January of 1977, about the Oakland Gounty Child Killings. Wojnarski stated right away .

. Wojnarski told us that Chris Busch's polygraph ,b}-f Cabot : o

= o

Wojnarski suggested that all three examiners that looked at these charts, he, Larion & Dykstra all
get together, score them the same way (numerically) and then compare notes to come up with a '
consensus on the results of the tests. Arrangements were made for this meeting. '

ARk

2-28-08: ***Richard Lawson’s sentencing today.

2?. g
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